
Do finala evropskih prvakov

Pravkar koočana tekmovalna sezona
je bUa za rokometaše Kolinske Slo-
vana izjemno uspdina. Desno krilo
LJuNjančanov Jani Longo na tekmi z

. beograjsko Crveno zvezdo.

Tudi letos so se Gradisovi ddavti zbrali na poletnih športnih igrah. To
so bile že 27. po vrsti in tako sodijo med najslarejše sindikalne šporlne
igre v Sloveniji. Letos so bile v Mariboru, udeležilo pa se jih je iez 750
delavcev jz vseh 17 tozdov. Na igrah so letos prvič sodelovali tadi vojaki
VP 4680 iz Cclja — Gradis je pokrovitelj te enote, ki nadaljuje revolu-
cionarne tradidje I. inženirske brigade VII. korpusa NOV in POJ.
Gradisovi gportniki in Sportaice so tekmovali v kegljanju, namiznem
lcnisu, odbojki, streljanju, malem nogometu, balinanju in šahu. (C. Pa-
vfia)

Tekmovalne sezone je konec. Sedaj je vsekakor čas vsaj na kratko oceniti
dosežke rokometašev Kolinske Slovana. Kar zadeva nastope, je bila za Moš-
čane sezona izjemno bogata, saj so se prei/.kusili kar na treh poljih — v pokalu
evropskih prvakov, domačem prvenstvu in jugoslovanskem pokalnem tekmo-
vanju.

Čisto na kratko: ljubljanski roko-
metaši so dosegli izjemen uspeh, saj
jim je uspel pravi podvig — uvrstitev
v finale pokala evropskih prvakov!
To je prav gotovo najimenitnejši do-
sežek v zgodovini kluba, ki bo ostal

vsem ljubiteljem rokometa, pozna-
valcem te športne zvrsti, še dolgo v
spominu. Velja namreč poudariti, da
so fantje s Kodeljevega uspeli v izje-
mni konkurenci, premagali so tako
slovita rokometna moštva, kot so
prvak Bolgarije G. Dimitrov iz Sofi-
je, romunska Steaua, španska Barce-
Iona in za nameček še CSKA iz
Moskve!

Prav to tekmovanje na evropski
sceni pa je Ljubljančanom vzelo le
preveč moči, da bi potem uspeli še v

prvenstvenem tekmovanju in morda
v pokalu SFRJ. To je pač zakonitost,
ki jo občutijo še slbvitejša moštva na
svetu. Morda je bila zamujena pri-
ložnost v pokalni tekmi v Šabcu, toda
žreb Moščanom ni bil naklonjen, saj
so se morali pomeriti z domačo Me-
taloplastiko, enim najboljših moštev
pri nas.

Odmor bo kratek. Že sedaj je -
treba razmišljati o novi lekmovalni
sezoni. Verjelno bo prišlo do nekate-
rih sprememb med igralci pa tudi
trenerja Šilc in Jamnik ne bosta več
opravljala svoje naloge. Kljub temu
pa lahko tudi v prihodnje pričaku-
jemo pomembne dosežke KoUnske
Slovana...
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